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Elnöki jelentés 

Versenyközpont 

A versenyközpont végül a Vasas síház udvarán volt, környezete alkalmas volt a verseny helyszínének, az épületben 

öltöző és mosdó fogadta a versenyzőket. A helyszínt tömegközlekedéssel és némi sétával érhették el a versenyzők. Az 

autókkal érkezők öntevékenyen parkolhattak a Normafa környékén és szintén sétával érhették el azt. 

Engedélyek 

A Pilisi Parerdő Zrt.-vel és a terület illetékes felügyelőjével nagyon jó a kapcsolata a Rendezőségnek. Az engedélyek 

megszerzésénél gondot okozott, hogy az előzetes ígéretek ellenére a BTFSz nem tudta az engedélyeket beszerezni, ezért 

végül személyes kapcsolatokkal 30 nap alatt is sikerült. A KÖTEVIFE engedélyét is megkaptuk. Az engedélyekért 
végül személyesen kellett elmenni, mert állítólag rég feladták a postán, csak éppen nem érkezett meg, de rendben 

voltak. A hivatalos út sajnos igen rögös. Mivel hétvégén csak engedéllyel lehet behajtani a Jánoshegyi útra, a 

felszerelések szállításához kapcsolódóan sajnos nem várt költségekkel kellett szembenéznünk. 

Terep, térkép 

A terep erdei és meredek jellege eltér a megszokott sprintversenyekétől, de ez nem csorbította az elvárt színvonalat, 

mert a pontok pályák túlnyomó része az igencsak technikás, változatos növényi és domborzati formákkal tarkított 

oldalon zajlott. 

A terepről készült korábbi térképek valljuk be, mára igencsak elavultak és a pontosságuk elégtelensége miatt teljesen 

alkalmatlanok egy bajnokság korrekt megrendezéséhez, ezért Kisvölcsey Ákos egy teljesen új térképet készített az 

Anna-rét környékéről. A térkép minősége kiválónak mondható! Az előírásoktól ugyan eltért, de a sprintjelkulcs 

olvashatósága erdei környezetben kevésbé jó, így jó döntésnek bizonyult. „Sajnos” a jóval határidő, illetve a verseny 

előtti napokban érkezett nagyszámú nevezés miatt csupán gyorsnyomdában volt lehetőség a térképek előállítására. A 
versenyzőket gondos nyomdai előkészítettségű térképek várták, melyekhez A4-es lefűzőfóliát biztosítottunk, amire a 

versenyzők nem panaszkodtak. 

Pályakitűzés 

A pályákra nem lehet panasz, jól használta ki a terep adottságait és a korosztályoknak megfelelő technikai elvárásokat is 

messzemenőkig figyelembe vette. Az előírt győztes időket célunk volt betartani, de inkább a színvonal volt fontosabb, 

ezért némileg kicsúsztak az idők. A versenyzőket gondos nyomdai előkészítettségű térképek várták. 

Tájékoztatás 

A kiírás, az értesítő időben megjelent, a szabályoknak megfelelt. A rajtlista szintén időben napvilágot látott, viszont a 

jogos kritikáknak eleget téve megnöveltük az indítási közöket, emiatt sokan csak a helyszínen értesültek a 

változtatásokról, de igazából senki sem panaszkodott miatta. 

A verseny lebonyolítása 

A rendezők rutinosan végezték a feladatukat, bár a jelentkeztetés kívülről kicsit kaotikusnak tűnhetett, mert későn lett 

áram, illetve szokás szerint a legtöbb klub az utolsó pillanatra hagyta a jelentkezést, így feltorlódott a tömeg, illetve még 

egy felhőszakadás is közbejött, így végül a frissített rajtoltató lista nyomtatása is késett, és mindent összevetve a 

nullidőt is el kellett halasztani 10 perccel. 
Párhuzamosan folyt a felvezetés és a rajt/cél kiépítése, ami időben és rendben lezajlott. Összességében minden 

helyszínen felmerült és előre nem tervezett dolgot gyorsan és szakszerűen megoldottunk. 

Eredmények 

Az eredményközlés folyamatos volt, óvás nem érkezett, kategória/pályaeredményt nem kellett törölni. Az 

eredményhirdetés a kiírtaknak megfelelően zajlott le. A BTFSz érmek és oklevelek a nullidő előtt érkeztek meg a 

helyszínre, melyek felcímkézése időben elkészült. A díjakat a BTFSz elnöke adta át. 

Egyéb 

Óvás, panasz nem érkezett. 

Véleményünk szerint a rendezőség eleget tett feladatainak. A versenyen minden a versenyszabályzattal összhangban 

zajlott. 

Szeretnénk megkérni a Tabáni Spartacus vezetőjét, hogy a jövőben mellőzze a folyamatos „kukacoskodást” és ami 

fontosabb, lehetőleg ne a helyszínen találják ki, hogy a klub saját dugókái közül, ki melyikkel fusson. Továbbá mivel 

ezek gyakran hibásan sikerül leadni, még a kiolvasásnál is folyamatos beavatkozás szükséges, szóval több helyen nő a 



hibalehetőség, ami nem tesz jót sem az ember idegzetének, sem a verseny kiértékelésének. Kérjük legyenek tekintettel 

és ezen aprósággal könnyítsék jövőbeli munkánkat. Ezen kívül az arrogáns stílus sem éppen a legörömtelibb. Előre is 

köszönjük! 

Horváth Imre sporttárs igencsak bunkón viselkedett házigazdánkkal, a Vasas síház mindenesével. Magatartása nem 

sportolóhoz méltó, szeretnénk megkérni, hogy a jövőben viselkedjen rendesen a MOM által szervezett versenyeken, 

vagy inkább ne is jöjjön! Úgy tűnik a jövőbeli kapcsolatunkat nem sikerült befolyásolnia Holló Miklóssal, de a rossz 

szájíz megmarad. 
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